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Czy przedsiębiorcy będą musieli nadal płacić tak wiele za wywóz śmieci? I jak działa nowy system

odbioru odpadów w Krakowie? Te tematy zajęły radnych na posiedzeniu Komisji Infrastruktury.

Radni zapoznali się z działaniem Zintegrowanego Systemu Gospodarowania Odpadami

Komunalnymi w Gminie Miejskiej Kraków. Według informacji Miejskiego Przedsiębiorstwa

Oczyszczania aż 84% mieszkańców miasta określiło, że będą segregować śmieci, jednak

niestety znacznie mniej osób stosuje się do tych deklaracji. Najistotniejszą kwestą dla radnych

były stawki opłat za wywóz śmieci wyznaczone dla przedsiębiorców. – Wygląda na to, że

większość kosztów zostało przerzuconych na przedsiębiorców. I w wielu przypadkach

przedsiębiorcy ponoszą opłatę zwiększoną nawet o 900% - stwierdziła radna Teodozja

Maliszewska. W odpowiedzi usłyszała, od prezesa zarządu MPO, Henryka Kultysa, iż stawki te

wynikają z wytycznych Unii Europejskiej, a także niejednokrotnie wiąże się to z tym, że w

danym budynku nie tylko mieszczą się firmy, ale również mieszkają tam lokatorzy, a to

wszystko może zmienić diametralnie wysokość opłat. Ustawa o utrzymaniu czystości i porządku

w gminach ustala sposoby naliczania opłat według: liczby mieszkańców zamieszkujących daną

nieruchomość, ilości zużytej wody z danej nieruchomości, powierzchni lokalu mieszkalnego,

jednej ustalonej stawki od gospodarstwa domowego. W sytuacji, gdy mamy do czynienia z

niezamieszkaną nieruchomością, a powstają tam odpady komunalne, opłata za gospodarowanie

odpadami jest naliczana od ilości pojemników na odpady.
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